



Anniversary
大埔體育會李福林體育館

大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tpsa.org.hk

地址：新界大埔安祥路 2 號李福林體育館

會員通訊 (2023 年 3 月)

OPR/Members/NL/2023.3

和富大埔足球隊

和富大埔足球隊是代表大埔區的一支足球隊，今年繼續參加香港超級聯賽，需要大家的支持。下一場在大埔運動場舉行的比賽將於 3 月 19 日 (星期日) 下午 3:00 在大埔運動場與傑志對賽，請踴躍入場支持。如需要免費換票證，可以向本會詢問處職員索取，數量有限，先到先得。

大埔體育節 10 公里長跑

為慶祝本會李福林體育館建館四十周年，本會將舉辦大埔體育節慶祝，第一個活動大埔體育節 10 公里長跑定於 4 月 8 日(星期六)上午 8:00-下午 1:00 在白石角海濱長廊舉行，詳情及報名請登入「運動版圖」網頁 www.sportsoho.com。

兒童競技體操比賽

本會與柏矜體操學校將於 5 月 1 日 (星期一) 下午 2:00-6:00 在李福林體育會合辦兒童競技體操比賽，歡迎參觀。

大埔區體育運動嘉年華

本會將於 5 月 13 日 (星期六) 下午 2:00-6:00 舉辦大埔區體育運動嘉年華，屆時李福林體育館所有活動將會免費讓市民參加，活動包括舞蹈表演，體操，跳繩，健身，足毬，國術，小型網球等，目的鼓勵市民多做運動。

大埔區龍舟競賽 2023

大埔區龍舟競賽將於 2023 年 6 月 22 日假大埔海濱公園對開海面舉行，報名由即日起至 4 月 21 日止，報名表格可在大埔體育會網頁 www.tpsa.org.hk 下載或親臨本會索取。競賽日觀眾可於早上 8:30 至下午 1:00 在大埔各大屋邨及本會乘搭免費穿梭巴士來回比賽場地觀賞比賽，免費入場。



Anniversary
大埔體育會李福林體育館

大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tps@tps.org.hk

地址：新界大埔安祥路 2 號李福林體育館

Newsletter (2023.3)

OPR/Mem/NL/2023.3

Wofoo Tai Po Soccer Team

The Wofoo Tai Po Soccer Team joins the Hong Kong Premier League this year. The coming match, which will take place at the Tai Po Sports Ground, is scheduled for 19th March at 3:00 against Kit Chee. Please show your support at the Tai Po Sports Ground.

The Tai Po 10K Distant Run

To Celebrate the 40th anniversary of the Li Fook Lam Indoor Sports Centre, the Association is organizing the Tai Po Sports Festival this year. The 1st event is the Tai Po 10K Challenge distant run which is scheduled for 8th April, 2023. Please visit the Sportsoho web-site on www.sportsoho.com for details and enrollment.

Gymnastic Competition for Children

A gymnastic competition for children which is held at the Li Fook Lam Indoor Sports Centre is scheduled for 1st May, 2023. Children under 12 years old may join the competition. Spectators are welcome.

Sports Carnival

The Association will hold a Sports carnival on 13th May, 2023 (Saturday) from 2:00-6:00pm at the Li Fook Lam Indoor Sports Centre. Dance troupes from our classes are invited to perform. All activities in the sports centre are free to join on that day.

The Tai Po Dragon Boat Race 2023

The Tai Po Dragon Boat Race is scheduled for the 22nd June, 2023 at the promenade of the Tai Po Waterfront Park. Enrollment closes on 21st April, 2023. Entry forms are available at the Li Fook Lam Sports Centre as well as on our web-site www.tpsa.org.hk